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Beste ERIS

Fijn datje zo snel hebt gereageerd.
Zie hieronder mijn reactie

van: |EEEEEED <BEEE@ minvws.nl>
Verzonden: maandag 1 maart 2021 11:55

@minbzk.nl>; BEREEEE BES. (REREEEE) <BEAN @ minvws.nl>

@ minvws.nl>; BEREAN <| 5.1.2e @minbzk.nl>

Onderwerp: RE: advies nav meest recente aantallen van de eilanden

Dank voor dit overzicht.

In antwoord op je vraag hieronder. De Minister gaat hier over. Niet EE
Ik vind je conclusie wel heel erg snel richting de staatssecretaris. Vrijdag hebben we nog besproken dat we op basis van 1

week vaccineren niet te snel conclusies moeten trekken.

Op Aruba maken ze ongetwijfeld meters, maar het feit dat ze geen gegevens hebben aangeleverd vind ik wil een

mgewikkelde.
Ik heb Aruba nogmaals om terugkoppeling gevraagd maar als het ik goed begrepen heb hebben ze bijna 20.000 mensen

geregistreerd, waarvan 9000 boven de 60+. Ze hebben al meer dan 6000 mensen gevaccineerd vg rivin. De machinerie

kan vanaf vandaag 2000 mensen vaccineren per dag. Punt is dat ze dus snel klaar zijn met de doelgroep en eigenlijk beter

de machinerie kunnen laten doordraaien.

Eens met je constatering dat we wel stil moeten staan bij het feit dat de aantallen gevaccineerden op sommige eilanden

achterbly ft. Er moet versneld worden, want de vaccins moeten niet op de plak blijven liggen. Maar om dan nu al te

concluderen dat je naar alle groepen moet over stappen is met deze info een risicovolle, zeker naar de Minister. Je kunt

ook concluderen dat er minder vaccins gestuurd moeten worden bij de komende leveringen. In NL is het immers nog

steeds een schaars goed.
Even een beetje cynisch: op deze manier hoeft er geen enkele levering meer plaats te vinden behalve dan op Saba en

Aruba

Mijn gevoel zegt dat als wij met RIVMers overeenstemming kunnen bereiken over hoe om te gaan met flexibiliteit dan

zou het toch mogelijk moeten zijn om via de Covid directie een voorstel aan de minister voor te leggen. Vanmiddag
hebben we het overleg staan met RIVM en Coviddirectie. In alle openheid moet je die discussie voeren, voordat je een

advies geeft aan de staatssecretaris. Wellicht moeten we daarvoor ook nog even met het ZJCN team verder praten voordat

we dat overleg vanmiddag in gaan.

Helemaal mee eens!

Dat met die quarantaine afschaffen voor Saba is een ingewikkelde omdat je dat wel moet doen op basis van objectieve
criteria want het moet namelijk in een ministeriéle regeling komen en daar lopen ingewikkelde discussies.

Objectief criterium kan bv zijn vaccinatie graad onder 60+ 80%.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work
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Onderwerp: advies nav meest recente aantallen van de eilanden

Beste BEN
Dit weekend de eerste resultaten gekregen van de eilanden (bijgevoegd).

Positief springt Saba eruit. Geweldig goede campagne en de vaccinatiegraad van de TOTALE populatie is 64%. Nog een klein zetje

en ze hebben 70% wat echt een geweldige prestatie is omdat ze niet <18j kunnen vaccineren. Voor de populatie ouder dan 18 jaar

heeft Saba momenteel een vaccinatiegraad van 85%.

Helaas blijft Statia op dit moment steken op een vaccinatiegraad van 29% voor de populatie ouder dan 18 jaar, wat 22% van de

totale populatie is. Best goed maar niet goed genoeg.

Strategie zou kunnen zijn Saba z.s.m. te belonen (vieren prijzen quarantaine afschaffen) waardoor Statia er een tand bij gaat

zetten.

Helaas blijft ook Sint Maarten achter qua doelgroep die zich heeft aangemeld. Urgente vraag van BEY is om door te kunnen gaan

met de risico groep onder de 60j. Er hebben zich 726 mensen gemeld onder de 60 die tot deze risico groep behoren. Als het niet

snel gaat veranderen blijven duizenden vaccins in de vriezer zitten. Vaccinatiegraad voor mensen ouder dan 18 jaar is daar op dit

moment 1%.

Op Aruba gaat het goed, al heb ik helaas geen terugkoppeling gekregen. Maar ook daar was de vraag om te kunnen starten met de

risico groep onder de 60;j.

Aangezien de vaccins er zijn moeten we er alles aan doen om de eilanden te faciliteren om te vaccineren. Dat wil ook zeggen de

risicogroep onder de 60j. Hierover heeft overigens [JEEELg (zonder overleg...) een mail naar de eilanden gestuurd. Daarin vraagt ze

de contactpersonen op de eilanden om te inventariseren hoeveel mensen precies ‘extra risico lopen op een ernstig beloop van de

ziekte’. Bij doorklikken blijkt dat het gaat om mensen met syndroom van down en ernstig overgewicht, maar vraag is of dat

duidelijk is bij de contactpersonen.

Mijn voorstel op basis van de laatste feedback van de eilanden, het expliciete verzoek van de eilanden en het feit dat

AstraZeneca ook wordt toegelaten voor de ouderen, de eilanden te stimuleren om z.s.m. ALLE risico groepen (conform GhR

definitie) op te roepen en te vaccineren. Dit zal ook mijn advies aan de stas zijn vanavond.

lk weet niet precies wie hier nu over gaat. Zou het een idee zijn om even met [5 1.26 ]s.12c] CHEER hierover te bellen?

Groet


